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Beste collega’s,

Ons overleg vindt plaats op de (derde) dag van de Tweede Kamer verkiezingen. Spannend, wat zal de uitslag zijn? Maakt een nieuw

kabinet andere keuzen in de aanpak van maatschappelijke vraagstukken en wat zal dit voor het RIVM betekenen? Wat goed ook

dat een aantal van jullie heeft meegeholpen om de stembureaus te bemensen!

EER schuift even bij ons MT overleg aan. Zo houdt ze voeling met ons, omdat spontane (fysieke) ontmoetingen er amper

zijn. Het gaat dit keer niet erg over inhoudelijke onderwerpen maar we delen hoe we ons onder de Coronamaatregelen houden. En

hoe we als team zorg dragen voor medewerkers en het werk van het centrum.

vet BED BES enBEE bespraken we onze input in het RIVM- proces op weg naar een Europees Partnership for the

Assessment of Risks from Chemicals (PARC). We zullen de beleidsdoelen van de ministeries en onze inhoudelijke behoeften op een

rij zetten ten behoeve van een vervolgoverleg met andere centra zodat we tot een gedragen RIVM koers kunnen komen.

Verschillende centra waren deze week in overleg met medewerkers en management van de directie Gezond en Veilig Werken

(G&VW) van het ministerie van SZW. Tegen de achtergrond van een in ontwikkeling zijnde Arbo visie 2040 van dit ministerie werd

voor de clusters stoffen, (fysieke) veiligheid, duurzame inzetbaarheid en infectieziekten verkend welke kennis- en

ondersteuningsbehoeften er bij onze opdrachtgevers bestaan. En vervolgens hoe de RIVM kennis en expertise met de meeste

impact kan worden benut. SZW zal ook een dergelijke sessie met TNO houden en daarna met JB 51.2¢ en een TNO directeur de

balans opmaken. Het is nodig ruimte aan vernieuwing te geven zonder onze basistaken te verwaarlozen.

Recent is ook het Janssen vaccin goedgekeurd voor gebruik in de EU. Net als AstraZeneca is dit een vaccin gebaseerd op een

genetisch gemodificeerd (gg) virus. Die beoordeling van vaccins vindt plaats door de lidstaten onder regie van de EMA; mogelijke

gevolgen voor het milieu zijn daar een onderdeel van. Voor het AstraZeneca vaccin was Nederland co-rapporteur voor de

milieuboordeling en heeft de afdeling GBV aan de milieubeoordeling hijgedragen. De vaccins worden ook in Nederland

geproduceerd en verwerkt voor gebruik (bijv. afvullen). Omdat er sprake is van het gebruik van gg-organismen zijn dit processen

waar milieubeoordeling en vergunningaanvraag noodzakelijk zijn. Ook hier komt het werk van de afdeling GBV dus om de hoek

kijken. Zowel het verantwoordelijke ministerie van lenW als de industrie (1) heeft ons gecomplimenteerd met de snelle en

adequate beoordeling in dit proces.

Deze week heeft het ministerie van SZW het eerste VIP-advies over de Batteryspray werkmethode overgenomen! Hiermee is het

eerste VIP-verzoek helemaal afgerond. Aan de hand van zowel het VIP-advies als de uitkomst van de onafhankelijke toets van de

inspectie SZW heeft het ministerie van SZW besloten de door Batteryspray ontwikkelde werkmethode, voor het verwijderen van

afstandhouders en stopbuspakkingen, toe te laten tot risicoklasse 1 en op te nemen in SMA-rt. Het ministerie van SZW heeft

inmiddels Ascert (de beheerder van SMA-rt) verzocht om deze aanpassing op te nemen in SMA-rt. SZW zal dit nieuws binnenkort

zelf naar buiten brengen maar voor VSP alvast de primeur!

Groet,


